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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
Dochodz¹ do nas, parlamentarzystów, niepokoj¹ce sygna³y, ¿e polska pediatria stoi nad przepaœci¹!

Polskie dzieci maj¹ opiekê pediatryczn¹, bo pomocy udzielaj¹ emerytowani pediatrzy. Czy grozi nam pe-
diatryczna zapaœæ? Polskie Towarzystwo Pediatryczne szacuje, ¿e w Polsce brakuje oko³o czterech tysiê-
cy specjalistów pediatrii. Œrednia wieku szacowana jest na oko³o 58 lat, tysi¹c sto pracuj¹cych
pediatrów to osoby na emeryturze.

Przyjêta ostatnio przez parlament ustawa o zró¿nicowaniu wynagrodzeñ lekarzy odbywaj¹cych szko-
lenia specjalistyczne w ramach rezydentury i uznanie pediatrii za specjalnoœæ deficytow¹ daje nadziejê,
¿e mo¿e nast¹piæ poprawa, ale efekty bêd¹ dopiero za 5–6 lat. Czy ministerstwo ma pomys³, jak doraŸnie
to poprawiæ, zwiêkszyæ dostêpnoœæ lekarza pediatry?

Odsuniêcie lekarzy pediatrów od podstawowej opieki zdrowotnej, zamykanie oddzia³ów szpitalnych,
s³abe finansowanie procedur pediatrycznych doprowadzi³o do takiej sytuacji, jaka jest obecnie. Polskie
Towarzystwo Pediatryczne bije na alarm. Potrzebne s¹ szybkie i skuteczne dzia³ania.

Pani Minister! W imieniu polskich dzieci i lekarzy pediatrów proszê o szybk¹ reakcjê.

Z powa¿aniem
Waldemar Kraska




